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1. Voorwoord 
Beste lezer, 
 
Voor u ligt het jaarverslag opgesteld door Bestuur X der Studievereniging Amsterdam 
Aviation Association (SVAAA) te Amsterdam. Bestuur X was in functie gedurende collegejaar 
2021-2022. Voorzichtig kan het afgelopen collegejaar als “normaal” beschouwd worden. 
Helaas heeft COVID-19 ook een impact gehad op het afgelopen collegejaar met de benodigde 
maatregelen. Daarnaast lag vooral de focus op het herstellen van de COVID-19 jaren en het 
tweede lustrum van de Vereniging. 
 
Elk nieuw collegejaar worden er een aantal doelstellingen geformuleerd. Afgelopen 
collegejaar stond in het teken van de volgende doelstellingen: herstart, professionalisme, 
toekomstgericht en zichtbaarheid. Gedurende het jaar is er vooral gefocust op de herstart 
van de vereniging na de moeilijke COVID-19 jaren. In dit jaarverslag zal er uitgebreid ingegaan 
worden op de doelstellingen en een daarbij horende reflectie.  
 
Het collegejaar 2021-2022 had een vliegende start met een succesvolle editie van 
AIR2021, waaraan veel nieuwe leden zijn overgehouden. Ondanks de COVID-19 maatregelen 
die van kracht waren zijn er een aantal mooie borrels en activiteiten georganiseerd en kende 
de Vereniging een “normale” start. Helaas moest de Vereniging vanaf november 2021 een 
streep zetten door verschillende activiteiten door de nieuwe beperkingen. Toch bleef er 
gezocht worden naar mogelijkheden om de Vereniging actief te houden en vanaf februari 
2022 mochten alle remmen weer los. Februari 2022 was een waar kantelpunt en was een 
wereld van verschil doordat er geen COVID-19 maatregelen meer waren. In maart 2022 
was daarom ook de eerste buitenlandreis sinds het begin van de pandemie en kon het 
lustrumjaar groots gevierd worden. Het jaar kon niet beter afgesloten worden met AIR2022 
waarbij de Vereniging eindelijk weer kon terugkeren naar Zeewolde, voor een normale editie.  
 
Wegens omstandigheden was Bestuur X van start gegaan met drie bestuursleden 
(Voorzitter, Secretaris en Penningmeester). Gedurende de eerste helft van het collegejaar 
is Bestuur X op zoek gegaan naar een vierde bestuurslid, namelijk een Vice Voorzitter. 
Helaas werd er geen geschikte kandidaat gevonden en was Bestuur X genoodzaakt om in 
de huidige samenstelling door te gaan. Echter is gebleken dat vier bestuursleden de ideale 
hoeveelheid is en is hier dan ook op gedoeld bij het samenstellen van Bestuur XI.  
 
Ondanks de maatregelen aan het begin van het jaar mochten halverwege het jaar alle 
remmen weer los en is de Vereniging weer bijna terug op het oude niveau. Het was een jaar 
om niet te vergeten en bij deze willen wij ook alle commissiehoofden, commissieleden en 
leden bedanken voor het enthousiasme van afgelopen jaar. Zonder jullie bestaat er geen 
SVAAA. 
 
Namens het gehele Bestuur X, 
Was getekend, 
 
 
 
 
 
Annemijn Zemel 
Voorzitter Bestuur X Studievereniging Amsterdam Aviation Association 
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2. Activiteiten 
Gedurende collegejaar 2021-2022 zijn verschillende activiteiten georganiseerd geweest. 
Om een duidelijk overzicht te creëren is er een overzicht gemaakt van alle activiteiten per 
maand (paragraaf 2.1). Daarnaast zijn de grootste en belangrijkste activiteiten extra 
uitgelicht (paragraaf 2.2).  
 
2.1. Overzicht 
Afgelopen studiejaar is een heel erg wisselend jaar geweest qua activiteiten. In afbeelding 1 
zijn de SVAAA Activiteiten per maand te vinden. Er is duidelijk te zien dat er veel mogelijk was 
binnen de coronamaatregelen van september tot en met begin december. Eind december 
tot en met begin februari waren er veel coronamaatregelen, waardoor er in januari alleen 
online activiteiten plaats hadden kunnen vinden. Echter werd vrij snel duidelijk dat het animo 
voor online activiteiten erg laag lag, waardoor er in januari geen SVAAA activiteit heeft 
plaatsgevonden. Gelukkig waren alle maatregelen precies op tijd verdwenen voor het tweede 
lustrum van de SVAAA. Vanaf maart kon eigenlijk alles weer en stonden er ook veel meer 
bedrijven open om een activiteit voor de SVAAA te organiseren. 
 
 

Er is veel verdeling te vinden tussen de commissies qua georganiseerde activiteiten. Zoals 
in figuur 2 te zien is, zijn AC-non en AC-Studie de twee commissies die de meeste activiteiten 
heeft georganiseerd. AC-non heeft diverse borrels, een pubquiz, bowlen en Gala 
georganiseerd. AC-Studie heeft veel bedrijfsuitjes gehad en daarnaast ook de eerste 
buitenlandreis sinds de skireis van 2019! De Lustrumcommissie heeft voornamelijk 
activiteiten georganiseerd rondom de verjaardag van de vereniging, maar ook nog de 
Lunchsessie en de advent kalender in December 2021.Na 2 jaar een alternatieve editie van 
AIR georganiseerd te hebben, kon dit jaar AIR eindelijk weer in de oorspronkelijke vorm 
georganiseerd worden. SSC heeft een paar Wrap-Up  

Figuur 1 SVAAA activiteiten per maand 2021-2022 
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sessies gehad afgelopen jaar en er is in juni ook nog een gezellige afstudeerborrel geweest. 
Vanuit Bestuur X is er een pakkenpasdag, Sinterkerst en het commissieleden bedankuitje 
georganiseerd.  

 
2.2. Terugblik 
In hoofdstuk 2.2 zal er een terugblik gegeven worden op de belangrijkste activiteiten van 
collegejaar 2021-2022.  
 
2.2.1.  Praag 
Vanuit AC-Studie is er van 3-6 maart 2022 een reis georganiseerd naar Praag met 30 
leden. Tijdens deze reis is er een airporttour geweest op Václav Havel Prague Airport. 
Daarnaast werd er een crazy 44 gehouden om op een leuke manier de stad te leren kennen 
in groepjes.  

 
Voor deze reis is er veel inspiratie opgedaan vanuit de bestanden van Bestuur VIII. De 
Praagreis was oorspronkelijk gepland in maart 2020, maar door het uitbreken van het 
coronavirus was dit helaas niet mogelijk. Hierom is besloten door AC-Studie om met de al 
bekende gegevens vanuit 2020 een vergelijkbare reis op te zetten naar Praag. De prijs van 
de Praagreis lag in 2022 echter wel 30 euro hoger dan in 2020 begroot. De reden hiervoor 
is dat door COVID-19 annuleringsvoorwaarden enorm belangrijk waren. Hierdoor kon er niet 
met Transavia gevlogen worden, want bij een eventuele lockdown zou de SVAAA geen geld 
terugkrijgen na boeking. Daarom is er gekozen om met KLM te vliegen, want KLM had zeer 
gunstige annuleringsvoorwaarden op het moment van de reis.  

 
Als advies voor volgende buitenlandreizen zouden wij aanbevelen meer controle te houden 
over de kwaliteit van studie activiteiten. De airporttour in Praag leek meer geschikt te zijn 
voor mensen die niet studeren in de luchtvaart en de tour guide kon ook amper Engels. 
Hierom raden wij aan de in september startende Voyage Commissie aan om goed te kijken 
naar de kwaliteit door, waar mogelijk, activiteiten te testen. 
 
2.2.2. Lustrumweek 
In de Lustrumweek (21-25 maart 2022) zijn er diverse activiteiten geweest om de 10e 
verjaardag van de vereniging te vieren. De week werd begonnen met een luxe 

Figuur 2 SVAAA activiteiten per commissie 2021-2022 
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driegangendiner bij de Skybar van het Corendon Hotel. Op dinsdag 22 maart was er een 
cocktail workshop bij Dimitri’s Bar in Amsterdam-Oost.  

 
Op woensdag 23 maart was DIES, de 10e verjaardag van de SVAAA! DIES werd dit jaar 
groots uitgepakt met een bootfeest in de omgeving van Amsterdam! Er waren 303 
aanmeldingen voor DIES waarvan 220 leden, 26 introducees en 57 alumni. Vanwege het 
tweede lustrum werden ook alle oude besturen uitgenodigd voor DIES. Daarnaast werd ook 
het zittende bestuur van de zustervereniging, Sipke Wynia, uitgenodigd. De boot voer om 
19:30 uit en het feest duurde tot 23:30. DIES was een groot succes en ook het grootste 
feest ooit van de SVAAA. De lustrum week werd afgesloten op vrijdag 25 maart met een 
Champagne Ontbijt bij Blue Amsterdam!  

 
Door alle lustrum activiteiten was duidelijk te zien dat er veel leden bij kwamen en dat er 
meer leden actief lid waren. Alle lustrum activiteiten hebben enorm geholpen om de 
vereniging weer tot leven te krijgen na 2 jaar COVID-19. 
 
2.2.3. Gala 
Het jaarlijkse Gala vond afgelopen jaar plaats op 20 april 2022. Het Gala kon voor het eerst 
sinds 2019 weer georganiseerd worden door COVID. Normaal gesproken vindt gala altijd in 
december plaats, echter waren er in december zware coronamaatregelen van kracht, 
waardoor het uitgesteld werd tot april 2022.  

 
Het thema van Gala was “Casino Royale”. Er waren 202 aanmeldingen voor gala, waarvan 
143 leden en 59 introducees. Zoals gebruikelijk waren er speciale prijzen voor de drankjes. 
Bier en Sambuca waren beiden slechts 1 euro zolang de voorraad strekte. Ook het gala was 
een zeer succesvol feest! 
 
2.2.4.  AIR2022 
Van dinsdag 30 augustus-1 september vond AIR2022 plaats op Scoutinglandgoed 
Zeewolde. In 2022 kon eindelijk de originele vorm van AIR weer plaatsvinden, na 2 jaar 
alternatief AIR in Scheveningen. De begeleiding begon een dag eerder al met alles 
klaarzetten, zodat de Rookies een onvergetelijke introductie zouden krijgen! 

 
AIR2022 heeft ervoor gezorgd dat er binding is gecreëerd met de nieuwe 
eerstejaarsstudenten. Hierdoor zijn er ook veel actieve leden bijgekomen. Aan het komende 
bestuur is het de taak om zoveel mogelijk leden actief te houden gedurende het collegejaar. 
Wij raden daarom aan om het hele jaar door variërende activiteiten georganiseerd worden 
(met mate) om deze binding te kunnen behouden. 
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3. Analyse van de vereniging  
Om een duidelijk overzicht te geven over de inrichting van de Vereniging van afgelopen 
collegejaar zal er analyse gemaakt worden over de Vereniging. Daarbij zal er gekeken worden 
naar het organogram (paragraaf 3.1), zoals opgesteld in het beleidsplan. Ook zal er uitleg 
gegeven worden over het verloop van de Algemene- en Commissie Ledenvergaderingen 
(paragraaf 3.2 & paragraaf 3.3). Als laatste zal er een overzicht gegeven worden over het 
ledenbestand van afgelopen jaar (paragraaf 3.4). 
 
3.1. Organogram  
Afgelopen collegejaar was het goed gelukt om de structuur van het organogram rond te 
krijgen. Wel werd er nog gezocht een extra iemand bij de KasCommissie, zodat ook de 
KasCommissie twee leden zou hebben. Verder was Bestuur X met drie bestuursleden en 
moest er naar een balans gezocht worden voor de commissaris rol en de te verdelen 
commissies. Uiteindelijk is dit gelukt en is het volgende organogram tot stand gekomen.  

 
Uiteindelijk zijn er door het jaar heen een aantal verschuivingen geweest binnen de 
commissiehoofden. Afgelopen collegejaar moesten David van Duuren (PR) en Mare 
Terwisscha van Scheltinga (Media) hun functie opzeggen vanwege externe factoren. Op het 
moment van opzeggen waren er geen geschikte kandidaten voor het overnemen van de rol 
van commissiehoofd. Uiteindelijk is Sverre Rozema waarnemend commissiehoofd geworden 
bij de Mediacommissie. Voor de Public Relations commissie is Annemijn Zemel 
verdergegaan als waarnemend commissiehoofd.  
 
Zoals eerder benoemd moest er voor de KasCommissie nog een extra lid gezocht worden. 
De KasCommissie is begonnen onder leiding van Simon Groot Antink. In oktober is Chris 
Hoogenraad als tweede KasCommissie lid begonnen en was de KasCommissie compleet. 
Tussen de KasComissie en Laurens Bor (Penningmeester Bestuur X) zijn er verschillende 
overleggen geweest door het jaar heen.  
 
Binnen de Raad van Advies zijn er gedurende het collegejaar geen veranderingen geweest. 
De Raad van Advies heeft het gehele jaar bestaan uit Irene Elfring, Merel van Paridon en 
Nanne van Schravendijk. Er zijn in totaal drie overleggen geweest met de Raad van Advies. 
Daarnaast is er vaak overlegd geweest via WhatsApp om snel te kunnen sparren over 
verschillende situaties.  
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De vertrouwelijk zaken zijn gedurende het collegejaar opgepakt door Michelle van Ginkel. De 
functionaris gegevensbescherming gedurende collegejaar 2021-2022 was Klaartje 
Regtuit.  
 
Als laatste is Bestuur X ook op zoek gegaan naar een vierde bestuurslid, namelijk een Vice 
Voorzitter. Gedurende oktober en november is de zoektocht bezig geweest, zonder resultaat. 
Tijdens de sollicitatieperiode waren er twee kandidaten voor het Vice Voorzitterschap, 
echter heeft Bestuur X moeten besluiten om niet verder te gaan met de desbetreffende 
kandidaten.  
 
3.2. Algemene Ledenvergadering  
Gedurende het collegejaar zijn er vier Algemene Ledenvergadering geweest. De Algemene 
Ledenvergadering is het hoogste orgaan binnen de Studievereniging. Middels de Algemene 
Ledenvergadering worden de leden geïnformeerd over de laatste stand van zaken binnen de 
Vereniging. Ook zal er tijdens de Algemene Ledenvergadering een financiële update gegeven 
worden en zullen de commissies een update geven. Zoals eerder benoemd waren er 
afgelopen collegejaar vier Algemene Ledenvergaderingen. Deze zullen verder uitgelicht 
worden.  
 
Algemene Ledenvergadering I 
De eerste Algemene Ledenvergadering was op woensdag 15 september 2021. Tijdens de 
eerste Algemene Ledenvergadering hebben de nieuwe leden kennis kunnen maken met het 
idee van de Algemene Ledenvergadering. Daarnaast heeft Bestuur X het beleidsplan 
gepresenteerd met daarin de plannen voor komend jaar. Ook was er een financiële update 
en werd er gestemd over de KasCommissie. Tijdens de Algemene Ledenvergadering zijn de 
Raad van Advies, persoon vertrouwelijke zaken en privacy officer voorgesteld. Als laatste 
hebben ook de commissiehoofden een update gegeven over de commissies.  
 
Algemene Ledenvergadering II 
De tweede Algemene Ledenvergadering was op woensdag 1 december 2021. Tijdens de 
tweede Algemene Ledenvergadering is er uitleg gegeven over de sollicitatieprocedure voor 
de Vice Voorzitter en de afloop daarvan. Daarentegen heeft de KasCommissie wel een extra 
lid kunnen vinden, waardoor er een nieuwe stemming moest komen. De KasCommissie was 
officieel ingestemd en compleet. Tijdens de tweede Algemene Ledenvergadering heeft 
Bestuur IX ook haar jaarverslag gepresenteerd van collegejaar 2020-2021. Ter afsluiting 
gaven de commissiehoofden een update over de afgelopen en komende activiteiten.  
 
Algemene Ledenvergadering III 
De derde Algemene Ledenvergadering was op woensdag 9 maart 2022. Tijdens de derde 
Algemene Ledenvergadering is er uitleg gegeven over de sollicitatieprocedure voor Bestuur 
XI. Daarnaast is er wederom een financiële update geweest en hebben de 
commissiehoofden weer de afgelopen en komende activiteiten gepromoot. 
 
Algemene Ledenvergadering IV  
De vierde Algemene Ledenvergadering was op woensdag 15 juni 2022. Tijdens de vierde 
Algemene Ledenvergadering is het nieuwe Bestuur, Bestuur XI, voorgesteld aan de 
Algemene Ledenvergadering. Daarnaast is er stemming geweest voor Bestuur XI en is 
Bestuur XI officieel ingestemd. Daarnaast is er wederom een financiële update geweest en 
hebben de commissiehoofden weer de afgelopen en komende activiteiten gepromoot. 



          SVAAA Jaarverslag | 2021-2022 |  

 

9 

 
3.3. Commissie Ledenvergadering 
Gedurende collegejaar 2021-2022 hebben er vier Commissie Ledenvergadering 
plaatsgevonden. Tijdens de Commissie Ledenvergadering worden de commissieleden op de 
hoogte gebracht was zaken die spelen op de achtergrond en worden geïnformeerd over de 
stand van zaken. De Commissie Ledenvergadering vallen tussen de Algemene 
Ledenvergaderingen in, waardoor de commissieleden frequenter geüpdatet worden. Bij de 
Commissie Ledenvergadering zijn alle commissieleden verplicht om aanwezig te zijn.  
 
3.4. Commissie Hoofdenvergadering 
Gedurende collegejaar 2021-2022 zijn er ook meerder Commissie Hoofdenvergaderingen 
geweest. Tijdens de Commissie Hoofdenvergadering bespreekt het Bestuur zaken met de 
commissiehoofden om ook hierover te kunnen overleggen of sparren. De Commissie 
Hoofdenvergadering vindt officieel maandelijks plaats, om veel overleg te hebben met de 
commissiehoofden. Daarnaast is de Commissie Hoofdenvergadering een plek om zaken 
binnen de commissies te bespreken en dat het Bestuur eventueel kan helpen/ondersteunen 
bij moeilijkheden.  
 
3.5. Ledenbestand  
Het ledenbestand van de Vereniging kende afgelopen jaar een positieve groei. In september 
2021 waren er 415 leden en aan het einde van het jaar telde de Vereniging 529 leden. Aan 
het begin van het collegejaar is het ledenbestand nog bijgehouden via de oude website. 
Daarnaast is het ledenstand ook bijgehouden via Excel bestand voor activiteiten, NOTAM, e-
mails etc. Vanaf februari 2022 is de nieuwe website gelanceerd en moest het ledenbestand 
overgezet worden naar de nieuwe website. Tot op het heden wordt het ledenbestand 
bijgehouden via de nieuwe website. Met de nieuwe functies op de website is het niet meer 
nodig om het ledenbestand in Excel te importeren. Afgelopen collegejaar is er ten alle tijden 
vertrouwelijk omgegaan met het ledenbestand en is de Privacy Officer op de hoogte gesteld 
wanneer informatie van het ledenbestand nodig was. Om het ledenbestand vertrouwelijk te 
houden is alleen Sverre Rozema (Secretaris Bestuur X) bezig geweest met hem ledenstand. 
Als er informatie nodig was voor activiteiten, e-mails etc. dan ging de communicatie via 
Sverre Rozema die vervolgens de Privacy Officer op de hoogte stelde.  
 
Nieuw binnen de Vereniging is het automatische incasso voor de inschrijving via de nieuwe 
website. Met het automatische incasso is het makkelijk voor leden om de inschrijving te 
verlengen en zal dit automatisch gaan, tenzij opzegging lidmaatschap. Ook hierbij zal er 
vertrouwelijk omgegaan worden met de gegevens van de leden.  
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4. Financieel beleid  
Het financiële beleid van de vereniging richt zich op het vervullen van de doelstellingen die 
vastgesteld zijn in het Beleidsplan van het verenigingsjaar. Naast het vervullen van de 
doelstellingen, zijn er aparte financiële doelstellingen voor bijvoorbeeld de gezondheid van de 
rekening. 
 
2021-2022 was in financiële zin een unieke omdat het deels volledig in het teken stond van 
het Lustrum. Hierdoor kwam de EUR 6.000 vrij die door de jaren heen gespaard was voor 
het Lustrum. Dit budget kwam volledig in controle van de Lustrumcommissie, die er 
uiteraard met toestemming van de Penningmeester en Kascontrole (indien noodzakelijk) 
gebruik van maakte voor evenementen en initiatieven die in het teken stonden van het 
Lustrum.  
 
In dit hoofdstuk zullen de inkomsten, uitgaven en het resultaat van de SVAAA over het 
verenigingsjaar 2021-2022 besproken worden. Gezien de omvangrijke financiën van 
AIR2022 zal deze separaat worden besproken. 
 
4.1. Inkomsten 
Zoals ieder jaar zijn de ledenlidmaatschappen de belangrijkste inkomstenbron voor de 
vereniging. Eind augustus 2020 is er in samenspraak met Bestuur IX besloten om alle 
huidige eerstejaars (2020-2021) een gratis verlenging naar het tweedejaarslidmaatschap 
voor 2021-2022 aan te bieden. Hierdoor steeg het aantal leden significant, aangezien er 
geen leden verloren gingen. Echter kostte deze beslissing veel geld voor de vereniging (ca. 
EUR 4000) aangezien er uit deze ledenpopulatie nu geen lidmaatschapsgelden geïnd 
werden. Deze beslissing is ook meegenomen in de begroting van 2021-2022. 
 

Soort inkomsten EUR 
Eerstejaarslidmaatschap 2021-2022 EUR 9.051,04 
Tweedejaarslidmaatschap 2021-2022 EUR 302,34 
Ouderejaarslidmaatschap 2021-2022 EUR 857,89 
Totale lidmaatschapsinkomsten EUR 10.211,27 

afbeelding 1: Inkomsten uit lidmaatschapsgelden 

Sponsoring inkomsten EUR 
PR EUR 350,00 
Vacaturebank EUR 750,00 
Bol.com EUR 50,38 
Totale sponsoringsinkomsten EUR 1.150,38 

afbeelding 2: Inkomsten uit sponsoringsgelden 

 
4.2. AIR 2022 
Na twee jaar afwezigheid kon AIR in 2022 weer zijn originele vorm aannemen. Qua financieel 
resultaat kan er opgemerkt worden dat veel diensten duurder zijn geworden en er over het 
algemeen meer kosten gemaakt moesten worden dan voorgaande jaren. Dit heeft deels te 
maken met de gestegen inflatie over de afgelopen jaren, maar ook omdat er steeds meer 
zaken zelf bekostigd moeten worden, zoals een vertreklocatie. 
 
De begroting van AIR2022 is bewaakt door de AIR-commissie zelf, en is op meerdere punten 
gedurende het jaar aangepast.  
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 Inkomsten Uitgaven 
Deelnametickets AIR € 18.383,16 € 294,00 
Begeleidertickets AIR € 3.870,00 € 120,00 
Investeringen/sponsoring € 3.500,002  
Accommodatie/facilitair  € 10.944,37 
Foodcie  € 4.932,74 
Barcie  € 4.106,02 
Muntverkoop € 4.913,541  
Sport en Spel  € 1.547,01 
Promotie en drukwerk  € 2.937,90 
EHBO/Overig  € 1.529,77 
Audiovisueel   € 1.621,40 
Busreis  € 3.112,82 
Hardcups aankoop € 1.707,314 € 1.978,354 
Vertrek Corendon € 1.500,003 € 1.500,00 
Declaraties  € 458,38 
Overige kosten  € 460,82 
Totaal € 33.874,01 € 35.543,58 
Resultaat € -1.669,57 

1 Excl. Muntverkoop tijdens ticketverkoop 
2  €2000 Hogeschool van Amsterdam, €1500 geplande investering SVAAA 
3  Extra additionele sponsoring door de Hogeschool van Amsterdam i.v.m. verhuizing naar JMH 
4  Investering met afschrijving over de komende edities 
 
Er is op AIR2022 een negatief resultaat van €1.669,57 gemaakt. Dit betekent dat de totale 
investering van de verenging uitkomt op €3.169,57. Uiteraard is dit geen goed resultaat, en 
is het niet gelukt om de kosten voldoende te bewaken. Er moet echter wel worden opgemerkt 
dat er veel kosten onverwachts en tijdens AIR2022 gemaakt zijn die vooraf niet, of onder, 
begroot zijn.  
 
AIR2022 was een groot succes, en we moeten als vereniging stilstaan bij de gigantische 
prestatie die door ons allen geleverd is om dit mogelijk te maken. Deze editie was er een 
waarin een grote groep onervaren mensen een evenement van dit formaat moesten 
neerzetten. Ik stel dan ook voor dat dit negatieve resultaat wel met de juiste invalshoek moet 
worden bekeken. Er kunnen waardevolle lessen getrokken worden uit deze editie, zodat 
AIR2023 een gezonder financieel resultaat kan bereiken. Hiertoe doe ik graag de volgende 
adviezen: 

- Efficiënter inkopen van Foodcie en Barcie benodigdheden, en optimaal gebruik maken 
van schaalvoordelen door bijvoorbeeld vooraf bestellen bij leveranciers 

- In verhouding is de busreis een zeer kostbare post. Wellicht kunnen er goedkopere 
of betere alternatieven gevonden worden. 

- Ondanks dat het vertrek bij Corendon uiteindelijk betaald is door de Hogeschool, moet 
het een doelstelling zijn om een vertreklocatie te vinden die minder kostbaar is. 

- Structurele vergroting van de sponsoring door de Hogeschool van Amsterdam, 
desnoods afgedwongen. 
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-  
 
4.3. Resultaat 
 Inkomsten Uitgaven Resultaat 
Lidmaatschappen € 10.211,27   
Sponsoring €    1.150,38   
SVAAAshop: Hoodie 21-22 €    3.083,96 €  4.087,37 € -   933,41 
SVAAAshop: overig €       304,56   
Bestuurskosten e.d. €       428,79 €  2.605,22  
Media en promotie  €     903,39  
Website  €     990,38  
Bestuur investeringen €    1.215,54 €  5.415,07  
AAAR  €     582,362  
AC-Studie €    7.302,19 €  8.101,29 € -    799,10 
AC-Non Studie €    3.535,07 €  4.913,96 € - 1.378,89 
SSC €       227,16 €     219,50 €           7,66 
Public Relations €    1.150,38 €     184,15 €      966,23 
Lustrumcommissie € 20.890,041 € 19.630,36 €   1.259,68 
AIR2022 € 33.874,01 € 35.543,58 € - 1.669,57 
    
Totaal € 83.373,35 € 83.176,63 €      196,72 

1  €14.890,04 pure inkomsten + €6000,00 SVAAA spaargeld 
2  In eigen beheer gekomen AAAR 
 
Over het gehele jaar is het uiteindelijke resultaat een winst van €196,72. Het moet worden 
opgemerkt dat deze winst vooral komt door het positieve resultaat van de 
Lustrumcommissie, die niet haar volledige budget heeft opgemaakt. Het is aan de 
volgende penningmeester om te besluiten wat er met dit overschot gedaan wordt. Het 
zou gebruikt kunnen worden om het verlies van AIR2022 te dekken, of om dit bedrag 
door te schuiven naar het Lustrum XV.  
 
4.4. Administratief 
Administratief gezien is er in 2020-2021 onder Simon Groot Antink al een start gemaakt 
met het vereenvoudigen en verbeteren van de financiële administratie. In 2021-2022 is 
deze lijn doorgezet met het vereenvoudigen van verschillende posten in Conscribo en het 
verbeteren van het betalingssysteem, mede dankzij de introductie van de nieuwe website.  
 
Vanwege het ontbreken van een vicevoorzitter is er dit jaar gekozen om de voorzitter, 
Annemijn Zemel, als tweede vertegenwoordiger toe te voegen aan de ING-rekening.  
 
De samenwerking met de Kascontrole was niet altijd optimaal, en soms ondermaats vanuit 
het Bestuur en de Penningmeester. Vanwege het driekoppige bestuur moesten er soms 
veel taken verdeeld worden en was de individuele druk op de bestuursleden hoger dan 
gewenst. Mede door de COVID-19 situatie en de onzekerheid die dat veroorzaakte kwamen 
er soms last-minute activiteiten die snel beoordeeld moesten worden om genoeg tijd te 
hebben om de activiteit te laten doorgaan. Hierdoor is er vaak te weinig contact geweest 
met de Kascommissie en is de controle ook niet voldoende uitgevoerd.  
 
4.5. Conclusie 
2021-2022 was financieel gezien een bijzonder jaar door alle Lustrum activiteiten, en 
natuurlijk AIR2022. We hebben laten zien dat we als vereniging niet opschrikken van grote 
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activiteiten waar veel geld mee is gemoeid. Echter heeft het ook onze kwetsbaarheden laten 
zien, en ligt verlies van controle van begrotingen en kosten op de loer. Duidelijke afspraken 
met de Kascontrole commissie en de voorzitters van commissies waar het geld uitgegeven 
wordt is belangrijk om ervoor te zorgen dat er goede keuzes gemaakt kunnen worden. 
Investeren is altijd goed, maar men moet altijd de vraag stellen of een investering nuttig 
genoeg is, en er zo veel mogelijk leden profiteren van investeringen.  
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5. Doelstellingen 
In het beleidsplan is er door Bestuur X een aantal doelstellingen gesteld voor het collegejaar 
2021-2022. In dit hoofdstuk zal er reflecteert worden op de doelstellingen. Er is gekeken 
naar in hoeverre de doelstellingen zijn behaald en wat struikelpunten zijn geweest. Ook zal er 
eventueel advies gegeven worden aan Bestuur XI voor het volgende collegejaar.  
 
5.1. Herstart 
Met het zicht op de ontwikkelingen rondom de pandemie kon er voorafgaand aan het nieuwe 
collegejaar, 2021-2022, weer voorzichtig gekeken worden naar een “normaal” jaar. In het 
collegejaar was het doel om een solide basis te creëren waarop het volgende Bestuur, 
Bestuur XI, op door kon borduren. Essentieel voor deze solide basis is een collegejaar met 
de pre-Corona structuur, waarbij alle standaard activiteiten en buitenlandreizen door zouden 
moeten gaan. Alleen met deze structuur zal alle kennis overgedragen worden naar de 
jongere generatie, waarop zij verder kunnen met de ontwikkeling van de Vereniging.  
 
Uiteindelijk kan geconcludeerd worden dat de doelstelling is behaald. In het afgelopen 
collegejaar, 2021-2022, is een solide basis gecreëerd waarop Bestuur XI kan doorgaan. 
Afgelopen collegejaar, september 2021, begon stroef met de Corona-maatregelen die op 
dat moment van kracht waren. Desondanks kon AIR2021 in aangepaste stijl doorgaan in 
Scheveningen. Niet veel later kon ook de Aftersummer borrel doorgaan in aangepaste stijl. 
In oktober volgde nog twee kleine activiteiten en in november kon de Vereniging langs bij 
Transavia. Helaas moest daarna een korte pauze ingelast worden met de strengere Corona-
maatregelen. In het nieuwe jaar, 2022, kon het dak er dan ook echt vanaf. Vanaf februari 
verdwenen alle Corona-maatregelen en konden er volop activiteiten georganiseerd worden. 
Voor het eerst sinds twee jaar kon de SVAAA weer naar het buitenland! In maart is de 
Vereniging met 30 leden afgereisd naar Praag. Aansluitend op de buitenlandreis begon het 
tweede lustrum van de Vereniging, met de tiende verjaardag op woensdag 23 maart 2022. 
In de maand maart werd niet stilgezeten en activiteit na activiteit werd uit de grond 
gestampt. Zoals eerder beschreven werd het lustrum een week lang gevierd met 
verschillende activiteiten. In de opvolgende maanden is er nog een gala georganiseerd en 
verschillende bezoeken bij bedrijven. Met AIR2022 werd het collegejaar afgesloten. 
AIR2022 kon ook weer in oude stijl georganiseerd worden op Zeewolde. Met 140 Rookies 
en 60 begeleiders was er uiteindelijk een mooie AIR editie neergezet en daar mag de 
Vereniging trots op zijn. 
 
Uit deze bijzonder maanden is er veel geleerd en kunnen er ook lessen uit gehaald worden. 
Het einde van het jaar daalde het aantal activiteiten en de Vereniging kwam stil te liggen. 
Daarbij was ook de motivatie om nieuwe activiteiten op te zetten minder aanwezig en kreeg 
het jaar een abrupt einde. Daaruit kan een wijze gehaald worden en dit collegejaar, 2022-
2023, zal er beter gekeken moeten worden naar de planning van de verschillende 
activiteiten én het waarborgen van de motivatie voor het einde van het jaar. Wij, Bestuur X, 
adviseren dan ook aan Bestuur XI om hier goed op te letten komend collegejaar, om de 
Vereniging verder te kunnen ontwikkelen.  
 
 
5.2. Professionalisme 
In het collegejaar 2021-2022 was de tweede doelstelling “professionalisme”. In collegejaar 
2020-2021 had Bestuur IX een start gemaakt aan het verbeteren van de professionaliteit 
binnen de Studievereniging. Als Bestuur X hebben wij ervoor gekozen om verder door te 
gaan met de doelstelling en de professionaliteit verder te ontwikkelen. Een grote stap in het 
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verder professionaliseren is de uitbreiding van de vacaturebank, waardoor het aanbod is 
vergroot voor leden. Naast de uitbreiding van de vacaturebank is er ook een uitbreiding 
geweest van de sponsoren en partnerbedrijven. Als kers op de taart heeft de 
Studievereniging een hoofdsponsor deal gesloten met Viggo. Viggo zal voor drie jaar de vaste 
hoofdsponsor zijn van de SVAAA. In het hoofdsponsorschap zal Viggo de SVAAA financieel 
ondersteunen. Als tegemoetkoming zal de SVAAA Viggo promoten waar het kan, zoals op 
de introductie, website en de Social media kanalen. De SVAAA zal helpen met het werven 
van nieuwe werknemers voor Viggo.  
 
Ook heeft de SVAAA het professionalisme verder uitgebreid met een pak pas dag voor de 
leden. Bestuur IX had in 2021 een samenwerking gestart met een maatpak bedrijf, om zo 
maatpakken tegen een gereduceerde prijs aan te bieden aan leden. Op deze manier is het 
aanschaffen van een maatpak meer toegankelijk voor leden en draagt het bij aan de 
professionaliteit. Ook komend collegejaar zal er een nieuw pasdag georganiseerd worden, 
om ook dit jaar de kans te bieden voor een betaalbaar maatpak.   
 
Afgelopen collegejaar heeft Bestuur X ook de nieuwe website geïntroduceerd binnen de 
Studievereniging. De oude website was erg vertraagd en lastig te gebruiken, waardoor deze 
slecht toegankelijk was. De nieuwe website is meer gebruiksvriendelijk waardoor de nieuwe 
website meer toegankelijk is en makkelijker gebruikt kan worden door de commissies. De 
nieuwe website heeft ook gezorgd voor meer zelfstandigheid binnen de commissies. De 
commissies kunnen makkelijker zelf activiteiten en/of andere zaken zelf bijhouden en regelen 
op de nieuwe website. De nieuw website wordt gehost via Congressus, die dagelijks klaar 
staan om te helpen met het oplossen van problemen.  
 
Als laatste heeft Bestuur X ook een nieuw medium voor de communicatie leden gestart, 
namelijk de SVAAA WhatsApp groep. In de WhatsApp groep werd door het Bestuur 
mededelingen gedaan over nieuwe activiteiten, om zo de leden te kunnen benaderen.  
 
5.3. Toekomstgericht 
Als derde doel voor collegejaar 2021-2022 is Bestuur X bezig geweest met het doel 
“Toekomstgericht”. Daarbij gaat het om het aangaan van nieuwe samenwerkingen, 
ledengroei en plannen van commissies voor de toekomst. Afgelopen collegejaar zijn er 
genoeg nieuwe samenwerkingen aangegaan en heeft de SVAAA kennis gemaakt met nieuwe 
bedrijven. Vanuit deze nieuwe bedrijven is er gekeken naar verschillende aspecten voor het 
samenwerken zoals voor de vacaturebank, ledenpas en bezoeken bij bedrijven. Afgelopen 
jaar is er een mooie nieuwe basis opgebouwd van partners waarmee nog jaren gewerkt kan 
worden. Daarnaast heeft de Vereniging ook haar eerste hoofdsponsordeal met Viggo, 
waarbij de Vereniging financieel meer onafhankelijk bezig kan zijn en meer kan investeren in 
de toekomst.  
 
Bij toekomstgericht is er ook gefocust op de ledengroei binnen de vereniging. Aan het begin 
van het collegejaar, na AIR2021, is er een eerste ledenaantal meting geweest. Op dat 
moment waren er 119 eerstejaarsleden, 233 tweedejaarsleden en 63 ouderejaarsleden, 
totaal een ledenbestand van 415 . In april 2022 is er een tweede meting geweest, om zo de 
groei te kunnen waarnemen binnen Vereniging. Tijdens de tweede meting waren er 171 
eerstejaarsleden, 238 tweedejaarsleden en 120 ouderejaarsleden. In totaal waren er in de 
tweede meting 529 leden. In vergelijking met het begin van het jaar is de vereniging dus 
gegroeid, met 27.5%. Echter waren er afgelopen collegejaar flink meer tweedejaars leden 
dan voorgaande jaren. Door de twee Corona jaren konden de leden minder halen uit het 
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lidmaatschap. Daarom heeft Bestuur IX gekozen om de aankomende tweedejaars, 
collegejaar 2020-2021, een gratis lidmaatschap te geven voor collegejaar 2021-2022. In 
vergelijking met het jaar daarvoor zijn er daarom afgelopen collegejaar flink meer 
tweedejaarsleden geweest.  
 
 

 
Als laatste is er ook gekeken naar toekomstplannen voor de huidige en toekomstige 
commissies. Afgelopen collegejaar was er speciaal voor het lustrum een nieuwe commissie 
opgericht, namelijk de Lustrum Commissie. De Lustrum Commissie heeft ervoor gezorgd 
dat het lustrum groots gevierd kon worden. Aankomend collegejaar zal de Lustrum 
Commissie er niet meer zijn en is opgeheven. Verder heeft Bestuur X vooral met de 
commissies gefocust op het creëren van een stevige basis, waar Bestuur XI verder op kan 
bouwen. Bestuur X heeft verder niet gekeken naar het opstarten van nieuwe commissies en 
laat daarbij de keuze volledig aan Bestuur XI om hier verder mee door te gaan.  
 
5.4. Zichtbaarheid 
Als laatste doel heeft Bestuur X gekozen voor het doel “zichtbaarheid”. Een belangrijk 
onderdeel voor het heropstarten van de Vereniging is zichtbaarheid. Met zichtbaarheid 
wordt zowel de zichtbaarheid intern als extern bedoeld. De interne zichtbaarheid is vooral 
gericht naar de aanwezigheid bij activiteiten, zodat de drempel voor leden minder hoog 
wordt. Daarnaast zorgt een vergoten zichtbaarheid ook voor meer transparantie binnen de 
vereniging. De externe zichtbaarheid is gericht op het contact met externe bedrijven en 
partners. Ook zal er wederzijds vertrouwen ontstaan door meer aanwezig te zijn bij externen. 
Uiteindelijk is er meer zichtbaarheid gecreëerd binnen en buiten de vereniging. Door meer 
contact te leggen en onderhouden met externen is de Vereniging zichtbaarder geworden. 
Tot gevolg is er meer interesse geweest in de Vereniging en zijn er nieuwe samenwerkingen 
tot stand gekomen.  
 
  

afbeelding 1 Ledenlijst 4 april 2022 afbeelding 2 Ledenlijst 10 september 2021 
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6. Concluderend woord  
Uiteindelijk kan er na het lezen van het jaarverslag geconcludeerd worden dat afgelopen 
collegejaar erg belangrijk was voor de Vereniging.  
 
Tijdens het collegejaar 2021-2022 is de oude draad weer opgepakt en heeft de Vereniging 
weer als vanouds kunnen functioneren. Uiteindelijk hebben 171 nieuwe leden het 
studentenleven bij de Vereniging kunnen ontdekken en hebben zij ook kennis gemaakt met 
het grote sociale netwerk. Daarnaast hebben de grote activiteiten afgelopen weer door 
mogen gaan, met als uitblinkers de Praagreis, DIES, Gala en AIR2022. Ook heeft de 
Vereniging veel nieuwe contacten gemaakt, met als gevolg een kersverse hoofdsponsor 
(Viggo). Een samenwerking is tot stand gekomen waarop beide partijen trots mogen zijn. De 
doelen van Bestuur X zijn met succes voltooid en er staat een stabiele basis binnen de 
Vereniging. Na de lastige COVID-19 jaren is de Vereniging eindelijk weer uit het dal gekomen 
en kan er positief gekeken worden naar de toekomst.  
 
Vanaf 1 september 2022 jongstleden is het stokje overgedragen aan Bestuur XI. Aan 
Bestuur XI de taak om de positieve klimming uit het dal door te zetten en te werken aan de 
groei binnen de vereniging. Bestuur X geeft dan ook met al het vertrouwen deze taak over 
aan Bestuur XI. Met het enthousiasme en passie van Bestuur XI zal de Vereniging een mooi 
collegejaar tegemoet gaan en zal de Vereniging een nieuw hoofdstuk openslaan.    
 

Was getekend, 
 
 

Bestuur X 
Studievereniging Amsterdam Aviation Association 

 
 

 
Annemijn Zemel   Sverre Rozema 
Voorzitter   Secretaris 
 
Laurens Bor 
Penningmeester 


